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Verslag Overleg Plan van Scholen van 13 juni 2007     OPS 2007-07 

 

Aanwezig:   

Dhr. Schraven   KBVO  Dhr. V.d.Lee  OCW (voorzitter) 

Dhr. Te Bos    VOS/ABB Mw. Doop  CFI 

Dhr. Luth   BPCO  Dhr. Kaspersen  OCW (secretaris)  

Mw. K. IJssel   IPO  Mw. Kwakernaat  CFI 

Mw. S. Klomp   LNV  Dhr. U.Teunis  LNV 

    Mw. C. Swarthof CFI 

 

1.Opening en mededelingen 

De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen. 

 

2. Verslag OPS 25 april 2007 (2007-04) 

Tekstueel:  

- Blz.1: Mw. S. Klomp van LNV wordt toegevoegd aan de lijst van aanwezigen. 

- Op bladzijde 4 wordt op verzoek van mw. Klomp van LNV het volgende gewijzigd. De passages na 

de derde volzin onder 07/031, Heerenveen, worden door de navolgende tekst vervangen: 

“Dit omdat AOC Terra prima in deze regio past en daarmee in dit Regionaal Arrangement en er verder 

geen aannemelijk argument is waarom AOC Terra met een ander arrangement zou moeten meedoen 

en daarmee uit dit arrangement zou moeten stappen of wel mee kan doen, zonder de GL toegekend 

te krijgen. Daarnaast zou nog een nadere onderbouwing komen van het Lindecollege en die is niet 

ontvangen. Mw. Klomp vraagt hiernaar bij CFI en zij zeggen toe dat de nadere onderbouwing de 

volgende dag aan haar toegezonden kan worden. Bovendien wijst spreker nog op een brief van 

Aantjes en Schakel de belangenbehartiger van AOC-Terra aan CFI van 20 maart 2007 waarin het 

leerlingenverlies op het Lindecollege niet aannemelijk wordt geacht. Voorzitter wijst op het streven om 

alle scholen in een gemeente of bepaalde regio te laten participeren in een RA. OCW en LNV 

overleggen nog hierover en de brief van 20 maart 2007 wordt verspreid.  De aanvraag wordt 

aangehouden.” 

Het verslag wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld. 

Naar aanleiding van: 

-Blz.3, st. Laurens College Rotterdam: 

CFI meldt dat de gewijzigde beschikking deze maand wordt verzonden. 

 

3. Resterende art. 75-aanvragen 2006 

07, Jan Arentsz:  

De heren Schraven en Luth melden dat hun bemiddeling ter plaatse niet tot overeenstemming heeft 

geleid. De beschikking met de afwijzing van de aanvraag voor dubbelaanbod havo in Noord 

Scharwoude van Jan Arentsz (en met goedkeuring van de verplaatsing van hun nevenvestiging van 

Noord naar Zuid Scharwoude) zal nu worden opgesteld en verzonden. Dhr. Luth deelt nog mee dat 

Trinitas wel mogelijkheden ziet voor een regionaal arrangement in de toekomst. Jan Arentsz 

overweegt een brief naar OCW te sturen waarin de aanvraag dubbelaanbod havo in Noord 

Scharwoude wordt ingetrokken.      

013, Ibn Galdoen verplaatsing: 

Gemeente Rotterdam (BOOR) laat in een brief weten bezwaar te hebben tegen de verplaatsing. De 

onderbouwing van de verliesberekening van CVO Rotterdam is vandaag ontvangen en zal door CFI 
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worden beoordeeld. Dhr. Luth merkt op dat ook het LMC-schoolbestuur bezwaar maakt, evenwel 

zonder substantieel leerlingenverlies aan te tonen. De aanvraag wordt aangehouden. 

 

025, Driestar Gouda, m.n. nieuwe nevenvestiging Houten: 

Na aanpassing van de prognose op basis van de vermenigvuldigingsfactor 2,4 en onder aftrek van 

leerlingen uit Woerden ligt de uitkomst rond de 400 leerlingen, dus onder de vereiste 450. Dhr. Luth 

deelt ook mee dat het bestuur van de Driestar zich op het verkeerde been gezet voelt. Er is bezwaar 

vanuit het samenwerkingsverband zorg. Het bestuur bezint zich nu: intrekken of handhaven, uitstel of 

aanhouden van de aanvraag. Binnen twee weken ontvangt OCW schriftelijk uitsluitsel van het bestuur. 

Dhr.Mom dringt aan op besluitvorming alhier. Voorzitter geeft voorkeur aan een nieuwe aanvraag voor 

goedkeuring per 1-8-2008 op basis van nieuwe cijfers. De Driestar kan dan eventueel aan het nieuwe 

regionaal arrangement deelnemen. Dhr.Mom wijst op voorhand op 25% aftrek van leerlingen uit het 

gehele voedingsgebied in een nieuwe aanvraag. De aanvraag wordt aangehouden. 

  

030, Van Lodenstein Amersfoort, dubbelaanbod havo in Kesteren: 

Dhr.Luth kondigt overleg ter plekke aan in de volgende week; lastig is met name in verband met het 

potentieel uit de basisscholen aldaar i.v.m. verschillende stromingen binnen de Hervormde Kerk. 

Direct na het overleg brengt spreker verslag uit aan OCW. Voorzitter stemt met deze gang van zaken 

in. De aanvraag wordt aangehouden. 

 

4. De resterende aanvragen regionale arrangementen 2006-2007 

07/005, Waterlandse variant 

CFI checkt nog de verliesberekening van de twee scholen van ROC Amsterdam die consumptief 

aanbieden. De organisaties kunnen daarna op die analyse reageren. De aanvraag wordt 

aangehouden. 

07/008 Kerk, IJssel en Drecht: 

Voorzitter acht de verliesberekening van het Thorbecke overtuigend en stelt afwijzing van de 

aanvraag SDV van Comenius voor. Dhr.Luth merkt op dat het Comenius al eerder met SDV is gestart; 

er is voldaan aan de voorwaarde van deelname aan een regionaal arrangement. Is het verlies van 

Thorbecke niet te wijten aan de eerdere start van Comenius? Dhr.Te Bos wijst erop dat dat juist door 

de eerdere start goed in beeld komt welke gevolgen dat heeft voor de ontwikkeling van de aantallen 

leerlingen. Volgens de vorig jaar afgesproken procedure m.b.t. de zogenoemde knelpuntscholen had 

aan Thorbecke gevraagd moeten worden of de school bezwaar zou hebben tegen de start van SDV 

bij het Comenius. Die vraag is niet aan Thorbecke gesteld. Was dit conform de regels gebeurd dan 

zou Thorbecke vorig jaar al bezwaar hebben gemaakt. Dhr. Luth merkt op dat Comenius beweert over 

“eigen”instroom voor SDV te beschikken en vraagt tot en met a.s. maandag de tijd om vanuit 

Comenius nog een reactie te vragen. Bovendien heeft de provincie Zuidholland de aanvragen van dit 

regionaal arrangement niet goed gecommuniceerd met de omliggende scholen met het oog op hun 

eventuele bezwaren, zo voegt dhr.Luth toe. De aanvraag wordt aangehouden. 

07/010 NO Friesland 

Voorzitter meldt dat er een concept-samenwerkingsovereenkomst tussen de Saad en het Dockinga 

College is opgesteld. Indien die is ondertekend, wordt dit regionaal arrangement goedgekeurd. 

07/026, NO Brabant 

Mw.IJssel meldt dat de provincie met OMO heeft gesproken. Een afspraak voor op oplossing gericht 

overleg zal worden gemaakt, echter niet meer voor deze zomervakantie. Ook bij een eventueel te 

bereiken overeenstemming blijft bezwaar dreigen. Voorzitter is voorstander om de tijd te nemen om tot 
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een oplossing te komen. Zolang er geen oplossing is, is het lastig de verzoeken af te wijzen omdat er 

geen onderbouwd leerlingenverlies is. Daarom heeft een uitstelbrief de voorkeur. Zijn de aanwezigen 

het daarmee eens?  Dhr.Schraven is voorstander van dat voorstel. Spreker bevestigt de bereidheid 

van OMO tot overleg en zal aandringen op overleg tijdig na de zomer. Ook de andere aanwezigen 

stemmen in. Voorzitter benadert de coördinator van dit RA over een uitsteltermijn.   

07/031, Heerenveen 

Voorzitter meldt dat de zeer recent ontvangen onderbouwing van het leerlingenverlies van het 

Lindecollege in Wolvega verspreid wordt onder de organisaties (hetgeen ter vergadering gebeurt). Het 

Lindecollege berekent meer dan 10% leerlingenverlies door eventuele toewijzing van de GL aan AOC 

Terra; er zit overlap in de voedingsgebieden van die school en van Terra, vestiging Wolvega. CFI zal 

de verliesberekening checken. De organisaties reageren uiterlijk as. maandag op de 

verliesberekening. Procedureel stelt voorzitter voor om nu zsm op de overige aanvragen in dit 

regionaal arrangement te beschikken en de aanvraag GL van AOC Terra af te wijzen. 

Dhr. Teunis van LNV verwachtte dat alle gegevens over deze aanvraag aan de orde zouden komen 

en daarmee bezwaar te maken tegen het voornemen om de aanvraag GL van AOC Terra af te wijzen. 

Dit omdat er geen enkele belemmering voor toewijzing is, tenzij het Linde College kan aantonen dat 

hij meer dan 10% leerlingenverlies ondervindt door toewijzing. Vanuit LNV bestaat de beleidsmatige 

wens zoveel mogelijk AOC’s van de GL te voorzien om de bovenkant van hun leerlingpopulatie te 

kunnen bedienen. Op andere gronden wordt de GL aan AOC’s niet aangevraagd.  

Het Lindecollege is uit dit RA gestapt hoewel die school wel in de regio past. Vervolgens kan het 

Lindecollege vanuit een ander RA bezwaar maken, dat is niet anders. De beleidsregel 

scholenplanning v.o. 2007 en 2008 geeft een probleem bij de toepassing van de regel van 10% 

leerlingenverlies per schoolsoort of afdeling. Het betreft hier een aanvraag om de gemengde leerweg 

terwijl bovendien het Lindecollege niet over de afdeling lno beschikt. Resteert eventueel de 

berekening van leerlingenverlies per schoolsoort. Het Lindecollege berekent het leerlingenverlies 

enerzijds over mavo en GL, in een tweede redenering over alleen de GL. De GL is alleen mogelijk bij 

mavo en vbo, waarbij het opgeteld in het Lindecollege om 600 leerlingen gaat. Van substantieel 

leerlingenverlies is dan sprake bij meer dan 60 leerlingen. AOC-Terra, vestiging Wolvega, heeft al 

leerlingen in een “GL-achtige omgeving”. Als de GL-licentie aan Terra wordt verleend, trekt die school 

daarmee niet allemaal nieuwe leerlingen. In 2007 en 2008 gaat het bij Terra om 27 leerlingen GL. 

Terra heeft niet de bedoeling om heel veel leerlingen voor de GL te gaan werven. De conclusie is dan 

ook dat substantieel leerlingenverlies aan het Lindecollege niet wordt aangetoond en Terra niet veel 

nieuwe GL-leerlingen gaat werven. Mw.Klomp vult nog aan dat het aan Terra tot op heden alleen 

leerlingen betreft die voor het GL-diploma naar Meppel moeten. Dhr.Luth vraagt zich af of de vbo-

vestiging van AOC-Friesland in Heerenveen ook de GL heeft. Dhr.Mom merkt op dat er al leerlingen 

op de vestiging Wolvega van AOC-Terra de GL volgen die dus daar illegaal zijn en waardoor het 

Lindecollege wellicht nu al GL-leerlingen mist.  

Voorzitter merkt op dat we moeten nagaan wat de GL-toekenning aan Terra betekent voor het 

Lindecollege. Het leerlingenverlies moet naar voorstel van voorzitter afgezet worden tegen één 

schoolsoort dus vbo of mavo/TL; aangezien de GL het meest verwant is met de mavo/TL is afzetten 

tegen TL en GL het meest logisch. De vertegenwoordigers van de besturenorganisaties geven 

desgevraagd aan die visie te delen.                

Dhr. Luth wijst erop dat de GL altijd samen gaat met de TL. Van belang vindt hij ook de identiteit van 

het AOC Terra. Enkele jaren geleden is de mavo-vestiging in Wolvega van het PC Bornego College in 

Heerenveen gesloten. Waar zij die leerlingen naar toe gegaan? 
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Voorzitter wil er graag met alle betrokken partners uitkomen. Daartoe brengen de organisaties hun 

visie op de verliesberekening as. maandag uit. Dhr.Te Bos wijst er nog op dat hij reeds in april jl. zijn 

advies over de GL aan AOC Terra heeft ingebracht. Bij die gelegenheid was er al een brief van het 

Lindecollege met hun bezwaar dat toen niet volledig was onderbouwd. Dhr.Teunis merkt op dat deze 

kwestie tussen OCW en LNV opgelost moet worden.  

Voorzitter vat de afspraken als volgt samen: 

1. De organisaties in het OPS reageren op de verliesberekening van het Lindecollege; 

2. CFI analyseert die cijfers; 

3. AOC levert schriftelijk officieel cijfers over (verwachte) GL-leerlingen en over hun voedingsgebied; 

4. OCW en LNV buigen zich over de gegevens als bedoeld onder 1-3; binnen 14 dagen wordt dan een 

besluit over dit gehele RA (incl. de GL aan Terra) genomen. 

    

5. De aanvragen Plan van Scholen 2008-2010 

Het OPS stemt in met de voordracht van de vbo-afdelingen voor het Plan van Scholen 2008-2010 

zoals vermeld in het overzicht met nr. OPS 2007/06.  

De overige aanvragen Plan van scholen 2008-2010: 

- 2008/01: AB/PC/RK Praktijkschool in Barendrecht 

CFI heeft aangegeven welke scholen op redelijke afstand reeds praktijkonderwijs aanbieden. 

Voorzitter concludeert daaruit dat het netto-potentieel (als gevolg van bestaande plaatsruimte) nihil is 

en de aanvraag daarom wordt afgewezen. Dhr.Luth is het daarmee eens omdat de verklaring van het 

samenwerkingsverband zorg nog steeds ontbreekt en gemeente Barendrecht haar medewerking aan 

de huisvesting heeft opgeschort.  

De aanvraag wordt afgewezen.    

- 2008/02: AB Gymnasium aan Yburgcollege in Amsterdam 

Ook bij deze aanvraag is om zelfde redenen als bij 2008/01 het netto-potentieel nihil. Voorzitter vraagt 

zich ook af waarom dit gymnasium nodig is naast de al voorgenomen uitbreiding in Amsterdam met 

het vierde en vijfde gymnasium. Overigens is na de wetswijziging de invoering van de 

gymnasiumstroom bij de aanwezige licentie voor atheneum aan het Yburgcollege toegestaan. Dhr. 

Luth licht toe dat het Yburgcollege bij de eerste aanvraag vergeten is gymnasium toe te voegen. Deze 

samenwerkingsschool van  AB/PC/RK-richting wenst in de onderbouw klassieke vorming te geven. 

Dhr. Te Bos merkt op dat andere aanvragen bij nihil netto-potentieel afgewezen worden.  

De aanvraag wordt afgewezen.    

-2008/03: Islamitisch mavo,havo,vbo administratie en vbo-verzorging in Utrecht 

Voorzitter merkt op dat de prognosecijfers van de aanvrager niet juist zijn overgenomen uit de 

aanvraag op het format voor het OPS. De organisaties ontvangen alsnog binnen 14 dagen de juiste 

cijfers, alsook de berekening van de prognoses van CFI. Organisaties worden verzocht op die 

gegevens zsm te reageren. Het concept Plan van Scholen wordt begin augustus opgesteld (publicatie 

voor 1 september verplicht).  

De aanvraag wordt aangehouden 

- 2008/04: Islamitisch praktijkonderwijs te verbinden aan de sgm Ibn Galdoen in Rotterdam 

Conclusie van CFI is dat er een dekkend netwerk van islamitisch basisonderwijs in Rotterdam 

aanwezig is waardoor op basis van de indirecte meting geconcludeerd wordt dat de stichtingsnorm 

van 90 leerlingen niet wordt gehaald. Dhr. Luth vraagt zich af of bij stichting van praktijkonderwijs ook 

een positieve verklaring van het samenwerkingsverband zorg aanwezig moet zijn. Voorzitter zegt toe 

dit na te gaan.  

De aanvraag wordt afgewezen. 
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6. Rondvraag/sluiting 

Over de aanvragen zonder jaartal op het Plan van Scholen 2008-2010 deelt voorzitter het volgende 

mee. Gemeente Wierden heeft nu bezwaar aangetekend tegen de te late vaststelling van het Plan van 

Scholen 2007- 2009. Overigens krijgt de aanvraag evangelisch voortgezet onderwijs in Wierden op 

het Plan 2008-2010 (op basis van de WVO) het jaartal 2008 toegekend. De aanvraag om islamitisch 

voortgezet onderwijs in Den Haag is intussen van het Plan gehaald.  

  


